
 

 

Utrecht, 6 april 2021 

Beste leden van COC Midden-Nederland, 

Nu het al zover is dat mijn eerste periode van 2 jaar als penningmeester zo goed 

als verstreken is wil ik mij graag kandidaat stellen voor een volgende termijn. 

Wij hebben als relatief nieuw bestuur grote stappen gemaakt in een verdere 

professionalisering van de organisatie 

Graag ga ik daar met mijn mede bestuursleden de volgende periode mee 

verder. Er liggen op vele gebieden nog grote uitdagingen en ook op het 

financiële vlak ligt er nog veel werk in die richting. 

Ik hoop daarbij op jullie steun en support.  

Met vriendelijke groet, 

Arie van der Vliet  

 


